
 
 

 
 

 

 
 
Protokoll vid styrelsemöte 6 20221004 
 
 
Närvarande: Anita Afzelius-Alm, ordf, Aina Andersén, Eva Lindholm, Erik Sånnek, 
PO Damberg (t.o.m. §5), Rune Lundén  
Elisabet Stålarm hade meddelat förhinder. 
 
Bilagor: Ekonomi (1). Finns i originalprotokollet. 
 
 
§1 Inledning 
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet och hälsade alla välkomna. I 
avsaknad av ordinarie sekreterare framläggs ett protokollsförslag till styrelsen av 
ordföranden och en styrelseledamot. I vice ordförandes frånvaro föll lotten denna gång 
på Rune Lundén. 
 
 
§2 Godkännande av ärendelista 
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista.  
 
 
§3 Föregående mötesprotokoll 
 Föregående mötesprotokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.  
 
 
§4 Medlemsfrågor 
Medlemsantalet är oförändrat. Statistik från tidigare år flyttas till punkten angående 
rekrytering. 
 
 
§5 KPR 
KPR:s möte finns utlagt på vår hemsida. AU hade möte igår inför kommande KPR. 
MAS skall på det mötet rapportera om IVO rapporten. Boendegruppen har 
uppmärksammat att Kommunens trygghetsboenden vid Viktoria inte uppfyller kraven 
på ett Trygghetsboende eftersom det saknas gemensam matsal där. Man vill sänka 
åldern för seniorkort till 70 år (nu 75 år). En diskussion har uppstått angående 
vårdcentralen i Skara. För valfrihet krävs förstås minst två vårdcentraler. För att kunna 
välja hänvisas man alltså till vårdcentral i annan kommun. Många uppges klaga på 
bristande tillgänglighet.  
Kommunbidraget till pensionärsföreningarna blir klart i dagarna. Det baseras på 
antalet aktiviteter och hur många som deltagit vid varje tillfälle. 
 
 
 



 
 

 
 

 

§6 Övriga rapporter  
Inget nytt angående sekreterafrågan. Vi förutsätter att valberedningen arbetar med 
ärendet.  
 
 
§7 Ekonomi 
Två nya medlemmar har erlagt avgifter. Det innebär 120:-.  Månadsmötet lockade 70 
personer. Fonderna är fortfarande på plus jämfört med inköp.  
 
 
§8 Program/studiecirklar/stadigvarande aktualiteter (egna) 
Studiecirklarna är igång. Utflykt till observatoriet i Lugnås 11 oktober och månadsmöte 
19 oktober. Korpen med promenad härom söndagen regnade tyvärr bort. 
 
 
§9 Tillfälliga programpunkter, möten 2022 (egna) 
Ett möte senare idag med aktivitetsansvariga. Vårt viktigaste budskap är att alla 
verksamheter måste exponeras bättre i media (våra egna sociala och SklT), som ett 
led i rekrytering av nya medlemmar. Inbjudan till lunch för nya medlemmar har gått ut 
och ett antal har redan anmält sig. 

 
  
§10 Marknadsföring 
Under 2020 och 2021 har 29 medlemmar lämnat föreningen och 42 medlemmar har 
avlidit. Totalt alltså 71 stycken. 26 har tillkommit. Osäkert om dessa siffror sticker ut i 
jämförelse med liknande föreningar.  
Reflexioner efter senaste rekryteringswebbinariet i SPFs regi (nr 5): Aina och Anita 
deltog. Det verkar smidigt att få ta del av Postkodsstiftelsens medel till 
”Grannskapsinitiativet”. Vi diskuterar en eventuell insats för människor som känner sig 
ensamma och särskilt modellen ”pratcafé” med ”afternoon tea”. Erik, Aina och Eva vill 
fortsätta med att arbeta fram ett konkret förslag till en sådan insats och väljer själva 
när dom är klara att rapportera till styrelsen. 
 
 
§11 Webbsidan och facebooksidan 
Droppar in lite bilder till Facebook allt eftersom. Hemsidans flik ”Referat” är däremot i 
stort behov av aktualisering. Alla aktiviteter behöver kontinuerligt marknadsföras här. 
Aktivitetsansvariga behöver tillse att referat och bilder om olika aktiviteter skickas till 
webbansvariga för publikation både på hemsidan och Facebook.  
 
 
§12 Aktuella inbjudningar och konferenser/Information/Skrivelser från 
Förbundet eller Distriktet 
”Hemtjänstindex” är ett webinarium 13 oktober, som vi tror handlar om SPF:s arbete 
med att få fram ett ”index” inom detta område och som förhoppningsvis inte bara 
handlar om vad som gjorts utan kanske också något om hur det utförts och hur 
dialogen med omsorgstagaren uppfattats, alltså kompletterat med kvalitetsaspekter. 



 
 

 
 

 

Ordföranden uppmanar alla som har möjlighet, att ta del av detta seminarium.  
Anita skall gå en inspirationsdag med Susanne Rolfner ”Det är aldrig försent”, en 
föreläsning i Skara Kommuns regi, som handlar om ensamhet. Inbjudan till 
distriktsmästerskap i bridge, som vi tror nått de bridgeansvariga (Rune). Man har 
också undrat om vi framöver kan ordna distriktsmästerskap i bridge. Vi anser dock att 
det inte finns resurser till det i Skara. Populärvetenskapligt café, denna gång med 
Emma Frans, har skickats ut till alla medlemmar via mail. Likaså ”Berättelser vid 
brasan” som också skickats ut. Skara Skolscen har kommit ut med nytt program. 
Rune skall efterfråga en pdf-fil så vi kan lägga ut på vår hemsida. 
Digitaliseringskampanj från Distriktet där man vill att vi inrättar ett 
”digitaliseringsombud”. Vi diskuterar ärendet och beslutar att tills vidare avvakta med 
en sådan tillsättning. Vi ser att vi i nuläget har andra etablerade kanaler för att uppnå 
de mål som anges.  
 
 
§13 Policyfrågor 
Inget aktuellt.  
 
 
§15 Övrigt 
Vår rollup, som varit borta har återfunnits. SPF Skaras medlemmar är inbjudna att bowla 
tillsammans med Vallebygdens SPF. Mail till alla medlemmar har gått ut.  
 
 
§14 Nästa styrelsemöte 
8 november. 
 
 
§15 Nästa månadsmöte 
19 oktober 
 
 
§16 Avslutning 
Ordföranden tackade för ett bra möte.    
 
 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
 
Anita Afzelius-Alm              Rune Lundén 
Ordförande                                                    Ledamot 
 
 


